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VESTBJERG SAMRÅD 

EN BY PÅ VEJ, EN BY FOR DIG OG MIG 

 

 

Samrådsmøde 10012024 

Deltagere 

• Unge – elevrådet på Vestbjerg Skole –    Ej indkaldt 
• Ældre – John Østergaard (Udpeget af VAC)   Afbud 
• Borgerforeningen – Kjeld Schulz (Udpeget af Vestbjerg Borgerforening) Afbud 
• Erhvervsforeningen – Ingen repræsentanter             
• Skole – Steffen      
• Institutioner – Henrik Olesen       
• VIF – Torben Carstensen 
• Uniformerede korps –  Thomas Dam (udpeget af FDF)     
• Sulsted Menighedsråd – Mona Ryddeskov    
• Øvrige – Torben Lauridsen og Kaj Thybo   Torben L Afbud

    
Dagsorden 
 

1. Godkendelse af referat - Opfølgning fra sidst 
2. Vestbjerg Naturpark 
3. Kultur- og Borgerhus 
4. Evaluering af julebelysning 
5. Plejehjem – hvad er status 
6. Legepladser ved Vestbjerg Skole og Sports- og Samværsarena 
7. Hvordan bruges Vestbjerg Ungdomsklub, og skal der kigges på alternativer for 

de unge mennesker 
8. Udviklingsplan for Vestbjerg – genbesøge denne med Aalborg Kommune 
9. Årsmøde 2024 – skal vi have fat i folk udefra 
10. Eventuelt 

 

1. Godkendelse af referat og opfølgning fra sidst. 
Referat godkendt. 
 

2. Vestbjerg Naturpark – afbud fra John – så notat fra ham indgår i referat 
Lige en lille opdatering fra min side, til morgendagens Samrådsmøde: 
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• Ildsjælene har ”kun” modtaget kr. 3.000 fra Sulsted/Ajstrup fonden, da der var sket en fejl omkring 
behandling af vores ansøgning. 

o Samrådet har tidligere betalt kr. 2.500,- for en udarbejdet tegning. Ildsjælene foreslå disse kr. 
2.500,- tages af de modtagne kr. 3.000,- 

o Torben Lauridsen kan bogføre dette, da Samrådet modtager pengene fra Sulsted/Ajstrup. 
• Vi afventer at modtage underskrevet Brugsretstilladelse fra kommunen. Der er underskrift fra 

Samrådet og Ildsjælene. 
• Der fortsættes med ihærdig søgning af fondsmidler. 
• Kaj Grøndahl og John Østergaard deltager den 10. januar ved Spar Nord Fonden’s festlighed omkring 

overrækkelse af modtagne fondsmidler. 
• Der udarbejdes en kommunikationsplan for projektet ”Vestbjerg Natur- og Klimapark”. Axel Lottrup, 

nyt medlem af Ildsjælene, er tovholder på denne opgave. 
• Det forventes at Aalborg Kloak går i gang med kloakeringsprojektet på den gamle boldbaner ultimo 

marts. 
• VAC afholder generalforsamling den 4. marts kl. 10.00 

 
3. Kultur- og Borgerhus samt pkt. 6 inddraget her. 

Skolen har nedsat et legepladsudvalg, hvor fokus nu er på fundraising pba. Ideoplæg. 
Planen er også en indsamling til legeplads ved skolen. 
Kultur- og Borgerhus kan ikke lade sig gøre i Nordjyske Bank bygningen, og det 
planlægges nu fra de personer, som arbejder med Sports- og Samværsarena, at de to 
grupper taler sammen for at der kan ske en koordinering ift. dette projekt, og om et 
kulturhus kan tænkes ind her, sammen med måske fitness. 
Aftalt, at der skal ske en koordinering ift. fondsansøgninger imellem de tre projekter, 
hvorfor Torben C tager initiativ til at indkalde Michael og Jesper fra skoleprojekt, samt 
Kaj og John fra Naturpark projekt. 
 

4. Julebelysning 
Stor ros til Kaj for styringen af opsætning og nedtagning af julebelysning sammen med 
ildsjæle. Kaj samler op på, om der skal ske reparation af noget. Det kan overvejes, om 
der skal samles penge ind til et ensformigt udtryk, hvorfor punktet tages med på næste 
møde. 
 

5. Plejehjem – hvad er status 
Thomas Dam har drøftet ny placering med Peter Lindholt, uden nogen afklaring. Jan 
Nymark har fået oversigt over meget jord, der er til rådighed ved Mejlstedvej og drøftet 
prissætning. Torben C har snakket med Mette Ekstrøm om stemningen på borgermødet 
var udtryk for, at Vestbjerg ikke ville have et plejehjem, hvilket hun fik afkræftet. 
Torben C mailer Peter Lindholt, Jan Nymark og Mette Ekstrøm for status. 
 

7   Ungdomsklub 
Der er kun plads til en årgang ad gangen i rammerne, og om mandagen er det 8 kl, tirsdag 
7. kl og onsdag fælles 7-9 kl. De unge mennesker bruger ikke klubben så meget, og det skal 
derfor undersøges, om det kan tænkes ind ift. bygning med fitness/kulturhus og 
ungdomsklub. 

8.  Udviklingsplan  
Der rettes henvendelse til Jan Nymark for at finde person, som kan hjælpe med at 
genbesøge udviklingsplan. 

9.  Årsmøde 
Afholdes som sagt 11. marts. Emner er plejehjem, naturpark, sports- og samværsarena. Der 
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rettes henvendelse til Kvickly for at høre, om de kan komme og fortælle nyt ift. deres 
projekt ved Bouet. Mad og mænd er booket til at lave mad. 

10. Eventuelt 
Der er ansat ny præst på deltid 
Mona deltager i møde i ROHB, da Torben C ikke kan deltage. 
Cykelsti og institutionspladser inddrages i mail til de tre politikere. 

Næste møde er den 28. februar kl. 17.00 på skolen. 

Referent: Torben Carstensen 


